

# Referat bestyrelsesmøde 1/9

Deltagere: Pia Møllnitz, Heidi Hedegaard og Sasha Bech Petersen

## Evaluering DM 2024

Der var ikke så meget at komme efter fra bestyrelses af, stævnet var forløbet fint og alt var bare i orden. Heidi havde at der skulle være lidt mere synlighed for at man fik skrevet i info, at folk skulle huske at få skrevet i tilmeldingsblanketten, hvis de havde nogle særlige hensyn man skulle tage til rytteren.

Der var kommet 2 feedback på stævnet på nettet.



### Christa Verlin Danielsen

Det ville være fedt at gøre det endnu bedre med at spejlvende banen til venstrehånds skytterne.  
Den sidste konkurrence med de mange targets søndag - var helt vildt fed!!! Den håber jeg vi møder igen 😊  
Måske en speaker så publikum kunne være mere med på hvad der foregik?  
Det var en fantastisk weekend!! Og den måde alle bakker alle op - det er bare det bedste 😊  
Og helt fantastisk at kunne leje hest at ride på, TAK for det ❤️  
Mega flotte rosetter, præmier og hestesko.  
Sejt med fredagens besøg udefra - virkelig god ide!  
Engang kunne det være sjovt hvis vi på de baner hvor der er tid på, kunne have en laser stråle i begge ender, så tiden blev endnu mere præcis. Måske en elektriker kunne finde på noget 😊😊  
Hvis vi bliver endnu flere næste år, kunne det være fedt med en junior klasse eller anden form for inddeling på noget af det.  
Jeg synes at uanset hvor mange der deltager i en klasse, så må der gerne være placeringer til 1. 2. og 3. plads.  
Det kunne også være sjovt med en konkurrence hvor alle er med og bliver delt ud på hold som så dystet sammen mod de andre hold. Bare en ide.... Måske som sidste konkurrence lørdag, så man slutter sammen.  
Ellers bare TAK til alle der var med, for en uforglemmelig weekend i super godt selskab, på den pragtfulde Klimagården  
👋 kh Christa

4 d. **Elsker** Svar

3 🍎👍



### Henriette H. Hansen

FLOT event og masser af ROS herfra, jeg har "kun" godt at sige. 🍷



- ✓ at DM gik formiddag og før de andre klasser
- ✓ DM klasserne og uden Tower
- ✓ super bane forhold (absolut afgørende og vægtes højt)
- ✓ organisering
- ✓ hjælpere
- ✓ omgivelser for både heste/ryttere/tilskuere.
- ✓ camp træning lige op til DM
- ✓ flotte rosetter mm.
- ✓ sponser
- ✓ Klimagården top sted
- ✓ boks mulighed
- ✓ bestyrelsen tjek på det hele
- ✓ sikkerhed i top
- ✓ tidspunktet sidst juli først august
- ✓ info om klasser mv
- ✓ fælles opvarming v Rasmus
- ✓ god stemning og velkommen alle
- ✓ Dejligt der var ro omkring stævnet og ikke alt for meget TV og journalister, men pressen er vigtig for udbredelsen af sporten

Overvejelse til næste gang  
Dele DM efter alder? "Unge, handicappet, de gamle" 😊



Overvejelse at holde samme sted næste år, fordi baneforhold er i tip top stand. Duer ikke med græs eller hullede bane. Vi kunne gennemføre DM på banen trods det havde regnet, det ville ikke have været tilfældet på græs.

Overvejelse at indstille ved kraftig regn og ikke kun v torden.

Overvejelse min. antal deltagere for gennemførsel af klasser

Begge er taget til efterretning og vi har haft snakket om at inddele DM. Vi har snakket om at skrive, at hvis der er flere end 6 ryttere i en klasse, så kan klassen blive delt op.

### DM 2025

Vi har snakket om hvad vi gerne vil have til DM 2025 og fået skrevet det ned. Der er på hjemmesiden blevet lagt en "indbydelse" ud om ansøgning til, at man kan afholde DM 2025.

Ansøgningsfristen har vi valgt er til den 1 maj, så vi i bestyrelsen kan beslutte os inden generalforsamling.

### Stævner

Vi har valgt at afholde online i september (save the north) og i oktober (tower90 og arena30), info til det stævne i september er lavet og lagt op på hjemmesiden, og det i oktober er under udarbejdelse.

Begge stævner kommer til at tælle med til IHAA`s online stævne, så når man deltager til HBA`s stævne bliver man automatisk indberettet til IHAA.

### Shows

Vi i bestyrelsen har haft snakket om at bruge nogle af foreningens penge på shows. Dertil visitkort og plakater, men også lidt kørselspenge for dem der skal lave shows. Dette arbejder vi videre på og ser hvordan og forledes vi gør i forhold til kørselspenge. Mere info om dette, når vi har udtænkt det.

Der vil dog komme et ansøgningsskema og når man laver shows skal det være for HBA.

### Næste møde

Der er ikke aftalt noget møde pt.